
INDEFINITE PRONOUNS 

somebody Birisi Somebody stole my wallet (Birisi cüzdanımı çaldı) 

someone Birisi I saw somene outside. (Bahçede birisini gördüm.) 

something Birşey There is something on your head. (Kafanda birşey var.) 

somewhere Biryer I left my glassess somewhere. (Gözlüğünü bir yerde unuttum.) 

anybody Hiç kimse / Herhangi bi kimse I didn't see anybody at home. (Evde kimseyi görmedim.) 

anyone Hiç kimse / Herhangi bir kimse Is there anyone in the class? (Sınıfta kimse var mı?) 

anything Hiçbir şey / Herhangi bir şey I didn't buy anything yesterday. (Dün hiçbir şey satın almadım.) 

anywhere Hiçbir yer / Herhangi bir yer We didn't go anywhere last summer. (Geçen yaz hiçbir yere gitmedik.) 

nobody Hiçbir yer I saw nobody at school. (Okulda hiç kimseyi görmedim) 

noone Hiç kimse I met noone at the party. (Partide hiç kimseyle tanışmadım.) 

nothing Hiçbir şey I sold nothing yesterday. (Dün hiçbir şey satmadım.) 

nowhere Hiçbir yer I went nowhere last holiday. (Geçen tatil hiçbir yere gitmedim.) 

Examples : 

- He wants nothing. (Hiçbir şey istemiyor.)
- I am not going anywhere. (Hiçbir yere gitmiyorum.)
- I am going nowhere. (Hiçbir yere gitmiyorum.)
- We want go to somewhere. (Bir yere gitmek istiyoruz.)

► No ile başlayan zamirler yapı olarak olumlu cümlede kullanılırlar, fakat anlamları olumsuzdur.

- I saw nobody at the party. (Partide hiç kimseyi görmedim.)

► Any ile başlayan zamirler olumsuz cümlelerde kullanıldığında, hiç anlamındadır.
- I didn't see anybody at the party. (Partide hiç kimseyi görmedim.)

► Nobody ve somebody özne olarak kullanılabilirler ve daima tekil olarak düşünülürler.
- Somebody called my name. (Birisi ismimi söyledi.)
- Somebody always follows me. (Birisi beni her zaman takip eder.)

► Anybody de özne olarak kullanılır ancak o zaman herhangi biri anlamına gelir.
- No one / nobody is coming to my wedding. (Düğünüme kimse gelmiyor.)
- Anybody can cook an egg. (Herhangi bir kişi / herkes yumurta pişirebilir.)

► Some, bir, herhangi bir manasında kullanılır ve tekildir.
- Some day I'll be rich and help the poor. (Bir gün zengin olup fakirlere yardım edeceğim.)

► Any, (her, herhangi bir) manasında kullanılır ve olumlu mana verir. Tekil olarak düşünülür.
- Any man in my company can solve this problem. (Şirketimdeki herhangi bir kişi / herkes bu problemi çözebilir.)
- Anything in this shop is expensive. (Bu dükkandaki herşey pahalıdır.)
- You can ride any horse in my stable. (Ahırımdaki her atı sürebilirsin.)

► No, (hiçbir) manasında kullanılır. Bu manada kullanıldığı zaman hem tekil hem de çoğul olarak kullanılabilir.
- No man in his village will invite you for dinner. (Köyünde hiçbir adam seni akşam yemeğine davet etmez.)
- There is no bus now. We have to walk. (Şimdi bir otobüs yok. Yürümek zorundayız.)
- We slept in the car. Because there were no hotels in the town. (Arabada uyuduk. Çünkü kasabada hiç otel yoktu.)



OTHER INDEFINITE PRONOUNS 
Some of.. any of.. most of.. one of.. all of.. none of.. neither of .. 

► SOME OF; sayılabilen isimlerle kullanıldığı zaman çoğul isim alır ve "bazıları veya bir kısmı" anlamına gelir.
Sayılamayan isimlerle kullanıldığında (bir kısmı) şeklinde çevrilir.

EXAMPLES : 
- Some of the cars were new. (Arabalardan bazıları yeniydi.)
- Some of the student were answering the question. (Öğrencilerin bir kısmı sorulara cevap veriyordu.)
- Some of the money was stolen. (Paranın bir kısmı çalındı.)
- I found some of them. (Onların bazılarını buldum.)
- He drank some of the orange juice. (Portakal suyunun bir kısmını içti.)

► ANY OF; olumsuz cümlelerde "hiçbiri" anlamına gelir. Olumsuz cümlelerde özne olarak kullanılamaz.

Examples : 
- I don't like any of them. (Onların hiçbirinden hoşlanmıyorum.)
- They don't want to see any of us. (Hiçbirimizi görmek istemiyorlar.)
- I can't answer any of the questions. (Soruların hiçbirine cevap veremem.)

Any of; soru cümlelerinde ve olumlu cümlelerde "herhangi biri" anlamına gelir. 
- Have you seen any of them? (Onlardan herhangi birini gördün mü?)

►MOST OF; "çoğu" anlamına gelir.

Examples : 
- Most of the students were listening to the teacher. (Öğrencilerin çoğu öğretmeni dinliyordu.)
- Most of them wanted to stay here. (Onların çoğu burada kalmak istiyordu.)
- I answered most of the questions. (Soruların çoğuna cevap verdim.)
- Most of us were ready. (Çoğumuz hazırdık.)

► ONE OF; "biri" anlamına gelir ve tekil fiille kullanılır.
Examples :
- One of the boys was ill. (Çocuklardan biri hastaydı.)
- One of them was waiting for you. (Onlardan biri seni bekliyordu.)
- I liked one of the cars. (Arabalardan biri hoşuma gitti.)
- One of the players is ill. (Oyunculardan biri hasta.)

► ALL OF; "hepsi" anlamına gelir.
Examples :
- All of the animals were hungry. (Hayvanların hepsi açtı.)
- All of us were waiting for the teacher. (Hepimiz öğretmeni bekliyorduk.)
- He didn't eat all of the apples. (Elmaların hepsini yemedi.)

► NONE; None tek başına kullanılır ve "hiçbir şey, hiç kimse" manalarında kullanılır. Bunlardan hangisinin yerinde
kullanıldığı cümlenin gelişinden veya olayların akışından anlaşılır.
A: Have you got any brothers? (Hiç kardeşiniz var mı?)
B: None. (I have none.) (Hiç yok.)

A: How much money do you want? (Ne kadar para istiyorsun?) 
B: None. (I want none.) (Hiç istemiyorum.) 



► NONE OF; none of (hiçbirisi) anlamında kullanılır. Tekil ya da çoğul olarak kullanılabilmektedir. Çoğul olarak 
kullanımı daha yaygındır. Olumlu cümlelerde kullanılır ve olumsuz mana verir. 
- None of the boys are / is happy. (Çocuklardan hiçbiri mutlu değil.) 
- None of them want / wants to go. (Onların hiçbirisi gitmek istemiyor.) 
 
►BOTH, SEVERAL, MANY, FEW zamir olarak çoğul fiiler ile kullanılır. 
-Few are unhappy with the result of the project. 
-Many students are aware of their learning process but several don’t care much. 
-I have two cats. Both are males 
 
►ONE, EITHER, NEITHER, EACH, ENOUGH zamirleri tekil fiil ile kullanılır. 
-I have two cats. One has yellow fur, the other has black fur. 
-There are two students in the garden. Neither of them is in my class. 
 
►ALL, MOST, NONE, SOME, ANY yukarıda verilen benzer kullanımlarda da olduğu gibi sayılabilen isimlerde çoğul 
fiiler ile, sayılamayan isimlerde tekil fiil ile kullanılır. 
-I had a lot of money on the way to Bodrum. Most is gone with my stolen bag. 
-Many people in this cafe smoke in the garden. Some are non-smokers. 
 
►ONE ve YOU herhangi biri anlamında kullanılabilir. THEY zamiri belli bir gruba gönderme yapar. 
-They say that Aleyna Tilki has some surgical operations. 
-One can do whatever they want if they feel their own strengths. 
-You can not be successful without revising regularly. 
 
ONE/ONES 
► One sayılabilen tekil isimlerin, ones ise sayılabilen çoğul isimlerin yerine kullanılır.  
-Of the two students in the garden, the one with the jacket has lost his parents. 
-The ones wtihout any books or notebooks will get a low performance mark. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


